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Zápis z jednání Komise životního prostředí a odpadového 

hospodářství  

 
 

Zápis č. 2/2024 

Termín : 14.10.2024, 17.00 hod 

Místo : Městský úřad Úvaly, Arnošta z Pardubic 95, 250 82 Úvaly 

Rozdělovník : členové komise 

Přítomní členové  : Ing. Jindřiška Pilná, Miloslav Kolařík, Ing. Jitka Maco, Mgr. Jan 

Špaček, Petr Urban, Mgr. Jaromíra Borecká 

   

Hosté  : Ing. Renata Stojecová, Ing. Jan Černý, Oldřich Bakos, Bc. 

Tereza Glocová, Jaroslav Špaček   

Omluveni : Mgr. Jan Grünwald  

Zapisovatel : Daniela Jahnová  

 

Stav přítomných  

 

V 17.00 hod bylo přítomno 6 členů komise životního prostředí a odpadového 

hospodářství, zasedání bylo oficiálně zahájeno.  

 

Program jednání   

Paní Ing. Jindřiška Pilná, jako předsedkyně komise zahájila jednání komise životního 

prostředí a odpadového hospodářství. V tuto chvíli bylo přítomno 6 členů komise 

životního prostředí a odpadového hospodářství. Komise je usnášeníschopná. Paní Pilná 

přivítala členy komise, pozvané hosty a seznámila přítomné s programem jednání pro 

komisi životního prostředí a odpadového hospodářství.  

 

 

Bod Předmět 

1) Městská zeleň, odpady - informace Technických služeb města Úvaly, p.o., 

2) Biokoridory, ochrana divoké zvěře a živočichů  

3) Protipovodňová a protierozní opatření v katastru města Úval  

4) Návrh na vyhlášení 2 památných stromů dle § 46 zákona č. 114/1992 Sb. o 

ochraně přírody a krajiny  

5) Stromořadí u plynové stanice v Radlické čtvrti 

6) Rekapitulace bodů z minulých jednáních 

7) Různé  
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Byl zahájen program jednání komise životního prostředí a odpadového hospodářství.  

 

 

 1) Městská zeleň, odpady - informace Technických služeb města Úvaly, p.o., 

Paní Pilná na úvod seznámila členy komise s bodem č. 1 a předala slovo panu Jaroslavu 

Špačkovi, řediteli Technických služeb města Úvaly (TS).  

 

Pan Špaček informoval členy komise o činnosti TS v několika bodech.   

Aktuálně řešíme: 

Systém door to door – v současné době není žádná dotace.  

 

Co potřebujeme: 

- udělat inventuru nádob – očipovat je 

- osadit vozidla ID systémem a dynamickou vahou 

- jsme schopni zakomponovat soukromé subjekty a obce (příjem) 

- bez dat nejsme schopni efektivně třídit  

- D2D nyní již 2 mil.  

- 100 % D2D 4 300 300 informační systém a nádoby  

- lepší dosažení limitů 

- držíme náklady na stejné úrovni od roku 2017 

 

Velký problém:  

- nevhodný odpad v jednotlivých kontejnerech 

- živnostenský odpad  

- odpad z okolních obcí 

- četnost svozů již navýšit nelze 

 

Přínos D2D: 

- úspora peněz – černé skládky  

- snížení komunálního odpadu  

 

Rozjíždí se nám výstavba rozšíření čističky odpadních vod.  

Navýšili jsme kapacitu sběrného dvora.  

 

Svozové – úklidové kolečko: 

V listopadu 2024 proběhne v Úvalech svozové - úklidové kolečko. Informace bude 

uveřejněna v Životě Úval a na webových stránkách.  

 

Každý všední den budou TS přistavovat kontejnery na určené místo v lokalitě.  
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Svoz se bude týkat pouze bioodpadu a velkoobjemu. 

Kontejnery budou označeny – zvlášť se bude ukládat tráva, zvlášť větve a zvlášť 

velkoobjem.  

Nadále se nebudou svážet odpady nebezpečné (např. zbytky barev, laků, kyselin, olejů, 

autobaterie, pneumatiky apod.) a také suť, kameny a zemina – tyto odpady je nutno 

odvézt do sběrného dvora. Při odkládání odpadů je nutno se řídit pokyny přítomných 

pracovníků svozové firmy.  

 

Nově se zavádí tzv. „Elektročtvrtky“ – jedná se např. o lednice, televize, počítače a 

monitory, mobilní telefony a další drobné elektro.  

Elektročtvrtky: 

1. lokalita (Radlická čtvrť, Slovany): 14.11.2024 

2. lokalita (mezi silnicí I/12 a tratí, Pařezina, Výpustek): 21.11.2024 

3. lokalita (centrum, část pod tratí, 5. května, V setých, Zálesí, U Horoušánek): 28.11.2024  

 

Stále je možné odkládat odpad na Sběrný dvůr města Úvaly. 

Provozní doba:  

Úterý:   14:00 – 18:00 

Středa:  13:00 – 17:00 

Pátek:   13:00 – 17:00 

Sobota:    8:00 – 16:00 

 

Diskuse: 

P. Černý: Jsou nainstalovány kamery?  

P. Špaček:  Ano jsou. Bude přidána další kamera u hřiště. Velkým problémem je špatný 

odpad v jednotlivých kontejnerech (např. vnitřnosti zvířat). Děje se to dnes a denně.  

Pí Pilná: Už jsme to řešili, chce to motivovat lidi.  

Pí Maco:  Když člověk dobře třídí, tak se mu to moc dobře neposlouchá.  

Pí Maco:  Nebylo by dobré mít kompostárnu? 

P. Špaček: To je otázka spíše na projektového manažera.  

Pí Pilná: Už jsme to řešili, není místo. 

P. Špaček: Ano, důležité je místo. V okolí, kde měli kompostárnu, tak ji zavřeli, jakmile 

skončila udržitelnost.  

P. Urban: Budou se zálohovat plasty. 

P. Špaček: Uvidíme, jak to bude fungovat.  
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Pí Pilná: Kam dáváte štěpku? 

P. Špaček: Není to úplně hezká štěpka, dáváme ji při výsadbě pod stromy.  

Pí Pilná: Ráda bych se zeptala, jak to vypadá s realizací parku Skřivan. 

P. Špaček: V současné době v rozpočtu peníze na park Skřivan nejsou. Přípravné práce 

máme naplánované na listopad 2024. Budeme mít lesní frézu, kterou to tam projedeme.  

P. Černý: V rozpočtovém opatření nejsou peníze na park Skřivan?  

P. Špaček: Na přípravné práce peníze jsou. Na založení mlatové cesty podle studie pana 

Štefla v tuto chvíli peníze nejsou. 

P. Urban: Kolik stála studie od pana Štefla?   

Pí Stojecová: Tuto informaci zjistím.  

P. Černý: Kdy musí být hotový projekt, aby se mohl realizovat park. 

P. Špaček: Projekt nemusí být, můžeme realizovat projekt podle studie od pana Štefla. Je 

výhodnější oslovit další firmu.  

P. Kolařík: Cesta už tam je.  

P. Špaček: Na Povodí Labe je v současně době místo pana Hrabánka, pan Borovička. Za 

TS zatím dobrá spolupráce.  

Pí Borecká: Jak to vypadá s revitalizací Výmoly. 

Pí Stojecová: V současné době je projekt revitalizace Výmoly ve výběrovém řízení na 

zpracovatele projektu pro stavební povolení. Máme územní rozhodnutí.  

Pí Borecká: Žádá město nebo Povodí Labe. 

Pí Stojecová: Žádá Povodí Labe, toto jde úplně mimo město.  

Pí Pilná: V rámci protipovodňových opatření by se revitalizace Výmoly mohla uspíšit.  

P. Špaček: Po povodních se stalo mnoho věcí, máme např. vyplavený Dům 

s pečovatelskou službou. Všichni byli na telefonech, nevěděli jsme, co bude. Po 

povodních bylo spoustu uklízecích prací.  

P. Černý: Povodňová komise se sešla i po povodních, jsou i poučení z krizového vývoje.   

Pí Pilná: Informovala, že se v Králičině hnula nová lávka. 

P. Špaček: Bylo opraveno.  

P. Urban: Chybí mi v úklidovém kolečku ulice Pražská.  

P. Špaček: Svoz je prakticky stejný. Přímo v ulici Pražská nelze umístit kontejner. Je nutné 

použít jiné nejbližší místo. Vždy bude někdo, kdo bude mít kontejner umístěný dál. 

Máme dvě nová místa U Obory a v Zálesí. Alternativ, kam dát odpad je mnoho. Svozové 

kolečko dobře fungovalo, když nebyl sběrný dvůr. Pokud toho má někdo hodně, je 

možné si objednat kontejner.  

 

Text usnesení č. 9/2024 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí.  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

 2) Biokoridory, ochrana divoké zvěře a živočichů  

Paní Pilná na úvod seznámila členy komise s bodem č. 2, který vzešel po jednání s paní 

Jaroslavou Chabrovou Lidickou z Honebního společenstva Horoušany. Paní Chabrová 

Lidická nás také upozorňovala, že z důvodu vzrůstající zástavby a dopravy, zvěř nemá 

moc příležitostí, jak migrovat. Uzavírající se všechny cesty, kudy zvěř chodila. Mohli 
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bychom navrhnout, kudy by zvěř mohla chodit. Nemůžeme navrhovat biokoridory, jsou 

v gesci Středočeského kraje.  

 

Členové komise navrhují do územního plánu zakreslit i lokální biokoridory.  

 

Diskuse: 

Pí Stojecová: Biokoridory řeší zásady územního rozvoje Středočeského kraje. Jak sdělila 

paní Pilná, jsou v gesci Středočeského kraje. My můžeme vznášet jako město podněty. 

Při předání agendy územního plánu - opatření obecných povah na Městském úřadě 

Brandýs nad Labem, tak nám bylo řečeno, že u nás řeší kraj nadregionální koridor. Velký 

tlak od obcí, aby to dořešil.  

Pí Maco: Nepoznám, jak je biokoridor široký. 

Pí Stojecová: Od začátku až do konce je šířka 55 m. Jsou to lokalizované biokoridory, kde 

si zvířata běhají přes pole, jak chtějí.  

P. Jan Špaček: Cílem je, aby to byl biokoridor, musí se osázet.  

Pí Stojecová: Pokud osázíme polní biokoridor, zabráníme migraci polních živočichů. 

Udělat remízek ano, ale nesmíme udělat bariéru. 

P. Černý: Pokud bychom chtěli nějaké změny, tak zásady územního rozvoje se stále 

mění. Mluvil jsem s paní Krejčíkovou, vedoucí územního plánování, příští rok budou moci 

obce dávat podněty, pokud bychom to chtěli jinak. Bylo by dobré mít už nějaký podklad.  

Pí Stojecová: V zákoně není uvedeno, že se musí zalesňovat biokoridory. V biokoridoru 

má majitel omezení, že se nesmí stavět a nemá žádnou povinnost tam vysazovat zeleň. 

Pí Pilná: To si myslím, že není úplně pravda. Majitel má zajistit funkčnost a průchodnost 

biokoridorů.  

Pí Stojecová: Ano, má zajistit funkčnost a průchodnost.  

P. Urban: Když se dělala přeložka, byly dva přechody pro zvěř. Teď není ani jediný. Je to 

chyba. Jak bude zvěř chodit z Králičiny. Jak docílíme, kudy ta zvěř bude migrovat. 

Vysvětlete mi to, nikdo nic neudělal.  

Pí Stojecová: Bylo zřejmě vyhodnoceno, že průchod např. v Květnici stačí. Opravdu se 

tam ty podněty dávaly.   

P. Urban:  Opravdu se naše podněty dávaly?  

P. Černý: Já si myslím, že podněty byly předloženy. Pokud ŘSD něco plánuje, tak to musí 

být hodně velký tlak. Vychází z toho, jaké biokoridory tam dneska jsou. Biokoridor je 

v údolí Výmoly. Bohužel v zásadách územního rozvoje žádné biokoridory směr např. 

Dobročovice a Škvorec nejsou, v tom případě ŘSD nemá povinnost. Musel by to být 

požadavek města.  Soustředilo se to primárně na protihlukovou ochranu.  

P. Jan Špaček: Zvěř se naučí chodit různými místy, i když se tam něco děje, ale musí se 

zachovat minimální průchod.  

Pí Borecká: Jsou biokoridory i místní, které si navrhuje město. 

Pí Stojecová: Biokoridory si nenavrhuje město. 

Pí Pilná: Dočetla jsem se, že jsou tři kategorie biokoridorů. Jsou místní - lokální, 

regionální a nadregionální biokoridory. Místní biokoridory můžou navrhovat obce 

s rozšířenou působností. 

Pí Stojecová: To nejsme my. ORP je Městský úřad Brandýs nad Labem a ten má 

povinnost chránit biokoridory a významný krajinný prvek. Zvěř si vždycky najde nějakou 

cestu.  

P. Černý: Chystá se technická studie přeložky 101. Bude se řešit střed s biokoridorem. 

Pojďme se soustředit, aby to dopadlo dobře.  

P. Urban: Měli bychom si k tomu sednout a probrat to.  



Zápis č. 2/2024 – 14.10.2024 

 
6/11                                                      

 

 

Text usnesení č. 10/2024 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí a navrhuje prověřit 

lokálních biokoridory s ORP Brandýs nad Labem a jaké má 

obec možnosti působit na kvalitu navržených biokoridorů.   

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

3) Protipovodňová a protierozní opatření v katastru města Úval  

Paní Pilná na úvod seznámila členy komise s bodem č. 3. Sdělila, že byl členům komise 

zaslán odkaz na digitální povodňový plán a dotazovala se, zda si ho členové komise 

prošli. Prosí o nápady, návrhy a co by se dalo zlepšit.  Dotazovala se, jaké mají členové 

zkušenosti s povodněmi, ať už s letošními nebo co byly minule.   

 

Paní Stojecová seznámila členy komise s digitálním povodňovým plánem na webových 

stránkách města Úvaly.    

 

Diskuse:  

P. Černý: Nevíte kolikaletá voda teď byla při povodni. 

Pí Stojecová: To bohužel nevím.  

Pí Maco: Chtěla jsem se zeptat, teď při opravě mostu na I/12 bylo odstraněno měřící 

čidlo. Chtěla jsem se podívat, kolik tam proteklo vody.  

Pí Stojecová: Čidlo bude vráceno.   

P. Urban: Já jsem povodňový plán podrobně prostudoval a zjistil jsem, že na šesti 

místech v Úvalech jsou kritická místa, když přijde povodeň. Tři místa jsou vysloveně 

kritická. 

P. Urban: Při povodni je potřeba vodu zbrzdit. 

P. Špaček: Při povodních se upouštěly rybníky v Úvalech i v okolí. To se povedlo.   

P. Černý: Květnice také odpouštěla vodu. 

Pí Stojecová: Všichni byli aktivnější.  

P. Kolařík: Když jedete do Říčan přes Škvorec, tam se staví, všechna voda teče k nám.  

P. Urban: A zase jsme u toho, všechno je chyba těch poldrů. Kolik se v Úvalech udělalo 

poldrů, všechna voda jde do dešťové kanalizace a do potoků. Město neudělalo 

k zadržení vody vůbec nic.  

P. Špaček: Na Výpustku je poldr.  

P. Urban: Ten se vypouští.  

P. Špaček: Je tam potřeba regulovat odtok tak, aby se dopouštěl. Vsakování tady vůbec 

nemá relevanci.  

Pí Pilná: Pojďme navrhnout nějaké opatření. 

P. Jan Špaček: Zmizela nám tady nějaká zasakovací – rozlivová oblast. Výhledově by bylo 

v zájmu obce toto nějakým způsobem regulovat. 

P. Černý: Měli bychom prověřit regulaci propustku a dál v Králičině využít bývalý rybník 

k vybudování poldru.  

Pí Borecká: Uvažovali jsme o meandrech.  

Pí Pilná: Vybudovat meandry, to není špatný nápad. 
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P. Jan Špaček: Pojďme přijmout nějaký závěr, který bychom byli schopni ustát i investičně 

a obhájit ho.  

Pí Pilná: Ministerstvo životního prostředí vypsalo nějaké dotace na zadržování vody 

v krajině. Příjemci mohou být i města. 

P. Jan Špaček:  Jsou dotace třeba i na projekty. Mě to přijde jako vysoce odborná věc.   

P. Černý: Existovala studie celého povodí od společnosti HG Partner. Bylo v plánu obří 

jezero v 50 letech.  

Pí Pilná: Nejsme takoví odborníci.  

Pí Stojecová: V Králičině u silnice 1/12 narážíme na majetkoprávní vztahy.  

Pí Pilná: Bude se aktualizovat povodňový plán. 

Pí Stojecová: Digitální povodňový plán je momentálně aktualizovaný.  

Pí Pilná: Pojďme projít katastr Úval. 

Pí Stojecová: Kalák nespadá do povodňového plánu. 

Pí Stojecová: Meandry plánují vybudovat Úvaly Development v rámci svého parku. Park 

bude vybudován v místě, kde je rybníček u sběrného dvora pana Fidlera.  

P. Urban: Další kritické místo je U Horoušánek, ulice Tigridova. Dochází tam k záplavám.  

Pí Stojecová: Byl tam rybník, jsou tam spodní vody. Je tam nepropustné jílové podloží, byl 

tam rybník a je tam rybník. Je to neřešitelné.  

P. Špaček: Voda se tam objevuje. Pokud se tam neudělají škarpy, aby voda odtékala. 

Pí Stojecová: I na Vinici, nejsou vlastníci ochotni prodat kus pole. Nejsou ochotni 

vybudovat tam remízky.  

P. Urban: Je to chyba města Úvaly. Mohli jsme odkoupit pozemky za 70,-Kč/m2. 

Pí Stojecová: Bylo to rozhodnutí bývalého vedení. 

Pí Borecká:  Kdo má na starost studie, které řeší dopady výstaveb. 

Pí Stojecová: Nejsou žádné studie. Když bude intenzivně pršet celý víkend, tak na celém 

území s tím nic neuděláme, budou všude veliké louže. Pokud bude pršet normálně, lze 

zasakovat a regulovat vodu do Výmoly. S dlouhodobým deštěm neuděláme vůbec nic. 

P. Černý: Rozlivové plochy zařadíme do povodňového plánu na příští rok.    

Pí Stojecová: Můžeme oslovit pana Borovičku z Povodí Labe, aby nás seznámit nebo nás 

na někoho odkázal s dotazem, jak se aktualizují záplavové zóny Výmoly po rekonstrukci 

silnice I/12 propustku.   

P. Kolařík: Probíhá revitalizace celé Výmoly, nemá cenu něco vytvářet.  

P. Jan Špaček: Dotazem na pana Vrzáka zjistit, jak se změnily rozlivové poměry.  

Pí Stojecová: Budeme se ptát pana Borovičky z Povodí Labe.  

Pí Pilná: Revitalizace Výmoly se Králičiny nedotkne, tam bychom mohli něco realizovat. 

P. Kolařík: Tam vám nikdo momentálně nic nepovolí.  

Pí Borecká: Čistit koryto v Králičině co nejméně, aby se to tam zastavilo a rozlilo.  

yP. Urban: Na záplavové louce, kde jsou topoly, tam bych dosadil další stromy.  

P. Černý: Zeptáme se pana Vrzáka na propustek a budeme ten most řešit, co tam s tím. 

Pí Pilná: V srpnu došlo během dešťů k erozi půdy do Horního Úvalského rybníku. 

Pí Stojecová: Povedlo se rybník vyčistit, zásahem zemědělského družstva a TS. Vznikl tam 

příkop a dva valy.  

Pí Pilná: Nešlo by to tam osázet, udělat to tam trvale udržitelný. 

Pí Stojecová: Není problém tuto mez osázet. Dotazovala jsme se pana Štefla o zaslání 

návrhu. Budeme ho urgovat.  Není problém, aby město osázelo val.  

P. Urban: Jak to vypadá s vybagrováním rybníků. 

Pí Stojecová: Vypadá to tak, že domluvíme začátkem listopadu jednání s rybáři, aby 

zjistili, v jakém jsou rybníky stavu. Pokud vyjdou dobře výsledky rozboru sedimentu, 

může být sediment uložen na pole.  
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Odchod v 18:30 hod. pan Jaroslav Špaček, ředitel Technických služeb města Úvaly.  

 

 

Text usnesení č. 11/2024 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí.  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

4) Návrh na vyhlášení 2 památných stromů dle § 46 zákona č. 114/1992 Sb. o 

ochraně přírody a krajiny  

Paní Pilná na úvod seznámila členy komise s bodem č. 4 a předala slovo panu Urbanovi, 

který opakovaně navrhuje vyhlásit dva duby za památné stromy.   

 

Dle pana Urbana se jedná o dub, který je druhým nejstarším stromem ve Škvorecké 

oboře-Králičině. Pamatuje nově postavený hrádek ze zbytků původního hradu, který se 

jmenoval Skara, neboli Stará. Tento nový hrádek nechali postavit Lichtenštejnové. Tento 

dub pamatuje i jeho zkázu, rozebírání a postupné chátrání. Stojí kousek od oborní zdi a 

jeho stáří je cca 200 let.  

Druhý dub je jedním z nejstarším stromů lesního porostu Masarykova háje dříve 

Rudolfova háje a pamatuje zakládání lesní zeleň podél Výmoly v Úvalech. V současnosti 

je jeden ze dvou posledních a původních dubů, které zbyly z vykáceného lesa z období 

Rakousko-pruských válek. Vyhlášení kvůli ochraně, protože od něj bude výstavba 

rodinných domů a vyhlášení památným stromem by znamenalo jeho záchranu pro další 

generace.  

 

Diskuse:  

P. Urban:  Prosí navrhnout radě města, aby souhlasila s návrhem vyhlásit dva duby za 

památné stromy.  

P. Bakos: Když to nepodpoříte, tak to nemá smysl. Názor životního prostředí je důležitý.  

Pí Stojecová: To nezáleží na mě, zda město vyhlásí duby za památné stromy. Musím 

město informovat, co vše obnáší vyhlásit památné stromy. Od 1. 1. 2024 má agendu 

památných stromů na starost Městský úřad Brandýs nad Labem.  

P. Černý: Co to obnáší vyhlásit památný strom z pohledu města. V současné době máme 

tři památné stromy.  

Pí Stojecová: Péče o památné stromy musí být schválena orgánem ochrany přírody, to je 

Městský úřad Brandýs nad Labem. Památné stromy se vyhlašují s podloženou historií. 

Vztahuje se k tomu nějaká povídka nebo pověst. Se schválením musí souhlasit vlastník. 

Zásah na stromě provádí specializovaný odborník.  

Pí Borecká:  Na památné stromy se často vypisují dotace.  

P. Jan Špaček: Musí se dělat na památné stromy posudky. 

Pí Stojecová: Ano, dělá je specializovaný arborista.  

Pí Stojecová: Sdělila panu Urbanovi, aby poslal ke stromům nějakou historii.  

Pí. Bakos: Proč jste říkala, že tento návrh nepodpoříte.  

Pí Borecká: Oba duby jsou na pozemku města? 

Pí Stojecová: Ano, oba stromy jsou na pozemku města.  
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Text usnesení č.12/2024 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí a doporučuje radě 

města schválit záměr vyhlásit dva duby památnými 

stromy, které jsou umístěny na pozemcích města parc.č. 

4000/2 a 3512/6 k.ú. Úvaly u Prahy.  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

5) Stromořadí u plynové stanice v Radlické čtvrti 

Paní Pilná na úvod seznámila členy komise s bodem č. 5 a navrhuje vysadit stromořadí u 

plynové stanice v Radlické čtvrti po poradě s panem Ing. Lukášem Šteflem. Vzniklo by 

tam stromořadí, které by prodloužilo Škvoreckou oboru a mohlo by sloužit jako takový 

větrolam.    

 

Diskuse: 

Pí Maco: Pořád se někde něco sází a nestíhá se o stromy starat, zalévat je.  

Pí Pilná: Tady je zrovna potok, určitě by to nebyly ovocné stromy, které se musí 

pravidelně ošetřovat. Jednalo by se o duby.  

Pí Borecká: Co se tam udělá, cesta nebo remízek. 

Pí Pilná: Udělal by se tam remízek.  

P. Urban: Musí se k tomu vyjadřovat pan Štefl. 

Pí Stojecová: Pan Štefl se na to jen podívá. Já nejsem krajinář.    

 

Text usnesení č. 13/2024 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí a doporučuje 

výsadbu stromořadí u plynové stanice v Radlické čtvrti na 

městských pozemcích parc.č. 3669/27, parc.č. 3663/5, 

parc. č. 3660/25, parc.č. 3660/24, parc.č. 3663/4 a parc.č. 

3511/28.   

Pro 5 

Usnesení bylo přijato  Proti 1 

Zdržel se 0 

 

  

 6) Rekapitulace dosavadních usnesení komise pro ŽP 

Paní Pilná na úvod seznámila členy komise s bodem č. 6 a předala slovo paní Stojecové, 

která členy komise seznámila s přijatými usneseními v roce 2023 a 2024.  

 

1) Komise životního prostředí a odpadového hospodářští ze dne 8.2.2023. 

Rada města dne 4.4.2023 přijala pod číslem usnesení R-125/2023 toto usnesení:   

 

Rada města Úvaly   
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I.  bere na vědomí 

zápis č. 1 z jednání komise životního prostředí a odpadového hospodářství ze dne 

8.2.2023 

II.  souhlasí s 

usnesením č. 2/2023 komise životního prostředí a odpadového hospodářství - 

zahájit jednání ve spolupráci s Povodím Labe s obcemi Škvorec a Přišimasy o 

provozování ČOV v kontextu s kvalitou vypouštěné vody do vodotečí 

 

2) Komise životního prostředí a odpadového hospodářští ze dne 10.5.2023. 

Rada města dne 5.6.2023 přijala pod číslem usnesení R-222/2023 toto usnesení:   

 

Rada města Úvaly   

I.  bere na vědomí 

zápis č. 2 z jednání komise životního prostředí a odpadového hospodářství ze dne 

10.5.2023 

II.  souhlasí s 

usnesením č. 6: Komise životního prostředí a odpadového hospodářství bere tento 

bod programu na vědomí a navrhuje podpořit pronájem zahrady na adrese 

Smetanova 203, Úvaly (parc.č. 1911, parc.č. 1913 a část parc.č. 1910) za účelem 

vybudování komunitní zahrady, 

usnesením č. 7/2023: Komise životního prostředí a odpadového hospodářství bere 

tento bod programu na vědomí a členové komise souhlasí s převzetím záštity nad 

organizováním environmentálních akcí 

 

3) Komise životního prostředí a odpadového hospodářští ze dne 25.9.2023.  

Rada města dne 16.10.2023 přijala pod číslem usnesení R-362/2023 tato usnesení:   

 

Rada města Úvaly   

I.  bere na vědomí 

zápis č. 3 z jednání komise životního prostředí a odpadového hospodářství ze dne 

25.9.2023 

II.  souhlasí s 

1) s usnesením č. 11/2023 komise životního prostředí a odpadového hospodářství: 

1) bere tento bod na vědomí, 2) podporuje tento projekt, 3) souhlasí se zahájením 

realizace parku v období vegetačního klidu prostřednictvím odboru životního 

prostředí a územního rozvoje.  

2) usnesením č.12/2023 komise životního prostředí a odpadového hospodářství: 

bere tento bod na vědomí a navrhuje motivovat občany k úklidu veřejného 

prostranství prostřednictvím článku do Života Úval a zprávou přes portál občana.  

3) usnesením č.13/2023 komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod na vědomí a navrhuje motivovat občany k úklidu veřejného 

prostranství prostřednictvím článku do Života Úval a zprávou přes portál občana 

 

4) Komise životního prostředí a odpadového hospodářští ze dne 20.3.2024.  
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Rada města dne 29.4.2024 přijala pod číslem usnesení R-149/2024 toto usnesení:   

 

Rada města Úvaly   

I.  bere na vědomí 

zápis č. 1/2024 z jednání komise životního prostředí a odpadového hospodářství ze dne 
20.3.2024 

 

Text usnesení č. 14/2024 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod na vědomí.  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

 

8) Různé 

Diskuse: 

Pí Stojecová: Plán výsadby – bude osázena ulice Štefánikova a Švermova. V ulici Tyršova, 

budou pokáceny smrky. 

Pí Borecká: Nejsou osázeny zelené pásy v ulici Kolárova. 

Pí Stojecová: Nebylo osázeno zelení z důvodu dodělávání sítí. Projekt na zeleň máme, 

bude osázeno.  

Pí Borecká: V Dvořákově ulici jsou uschlé hlohy.   

Pí Stojecová: Budou vyměněny dva hlohy a další stromy v ulici 5. května, v ulici Slovinská. 

Stromů na výměnu po Úvalech bude víc. Mám celý seznam náhradní výsadby. Seznam 

bude zaslán členům komise.  

Pí Borecká: Přijde mi, že o zeleň je pečováno čím dál hůř.  

Pí Stojecová: S panem Drskem jsem to řešila. Pan Drsek pracuje pro TS, má plán péče.  

P. Černý: Zeptám se na ten plán péče.  

Pí Borecká: Roh ulice Jiráskova a Pražská, tam nebyl dlouho udělaný žádný zásah. 

Pí Stojecová: Prosím o zaslání podnětu, přepošlu na TS. 

Pí Borecká: Chceme udržet pás travin v Jiráskově ulici.  

Pí Stojecová: Ano chceme.  

 

Text usnesení č. 15/2024 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí.  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 19:55 hod.  

Zapsala: Daniela Jahnová 

Ověřila:  Ing. Jindřiška Pilná   

 

  


